

**KEPADA : SEMUA STAF AKADEMIK
UNIVERSITI SELANGOR**

**DARIPADA : TUAN HAJI SHAMSUL AZHAR BIN MOHD YUSOF
PENDAFTAR**

TARIKH : 11 Mei 2017

NO.RUJUKAN : (68) dlm.UNISEL/PP/01.10

PERKARA :KEBERADAAN STAF AKADEMIK SEPANJANG MINGGU PEPERIKSAAN

Assalamua'laikum wrt. Wbt & Salam Sejahtera

Dengan segala hormatnya perkara di atas adalah dirujuk.

Sebagaimana yang tuan/puan sedia maklum, Peperiksaan akhir universiti akan berlangsung pada 16 Mei hingga 1 Jun 2017 seperti yang dipaparkan dalam Jadual Peperiksaan Universiti di portal staf.

Pengurusan universiti amat memandang berat berhubung peperiksaan akhir yang melibatkan kesilapan kertas soalan peperiksaan, kesilapan markah peperiksaan dan ketidakhadiran pengawas peperiksaan.

Sehubungan dengan itu, Jawatankuasa Khas Peperiksaan yang bermesyuarat pada 8 Mei 2017 telah membuat beberapa ketetapan berikut :-

1. Semua staf akademik WAJIB berada di dalam Bilik/Dewan Peperiksaan di mana peperiksaan bagi kursus mereka sedang berjalan untuk tempoh tiga puluh (30) minit pertama. Kelonggaran adalah diberikan kepada Staf Akademik yang sedang bertugas mengawas peperiksaan lain pada sesi tersebut. Staf akademik tersebut walaubagaimanapun, perlu bersedia untuk dihubungi sekiranya diperlukan.
2. Justeru itu, semua staf akademik yang mempunyai kertas peperiksaan pada sesi tersebut adalah diminta bersedia untuk dihubungi dan dilantik sebagai Pengawas Gantian bagi Pengawas yang LEWAT dan Cuti Kecemasan pada sesi tersebut.
3. Staf akademik diminta untuk lebih teliti dalam pengiraan markah peperiksaan dan memasukkan keputusan peperiksaan di dalam sistem bagi mengelakkan masalah KECICIRAN dan KESILAPAN memasukkan markah.

Semoga dengan kerjasama dan komitmen tinggi yang diberikan oleh semua Staf Akademik dapat membantu perjalanan peperiksaan akhir yang lebih efektif dan telus.

Sekian, wassalam.

Ikhlas


SHAMSUL AZHAR BIN MOHD YUSOF
Pendaftar

**CANSELORI
CHANCELLORY**

Bestari Jaya Campus: Jalan Timur Tambahan, 45600 Bestari Jaya, Selangor Darul Ehsan, Malaysia.
Tel: +603 3280 5011 Fax: +603 3289 8770

Shah Alam City Campus: Jalan Zirkon A 7/A, Section 7, 40000 Shah Alam, Selangor Darul Ehsan, Malaysia.
Tel: +603 5522 3400 Fax: +603 5513 9143